
Protokół Nr 1/06 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 5 grudnia 2006 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz.  930 

 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik  do protokołu oraz wójt , zastępca i w części posiedzenia skarbnik gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne opinie i stanowiska. 
O terminie posiedzenia członkowi komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Przewodniczący komisji odczytał porządek posiedzenia w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 6 grudnia 2006 r. 
3.Opracowanie planu pracy komisji na rok 2007  
   Materiały przedkłada przewodniczący komisji na sesji  
4.Sprawy róŜne  
5.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie tj. 3 głosami „za” . 
Ad.2 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji , celem 
omówienia ich i zaopiniowania przez członków  komisji :  
- projekt uchwały Nr II/4/06 w sprawie objęcia  obowiązków przez wójta gminy  
   ( jest to uchwała stwierdzająca objęcie obowiązków przez wójta gminy po złoŜeniu  
     ślubowania )  
- projekt uchwały Nr II/5/06  w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 q Ŝyta  
Wójt Gminy – odnosząc się do tego projektu uchwały poinformował ,Ŝe proponuje obniŜenie 
ceny z 35,52 zł do 30.00 zł  i  będzie zmiana jednostki miary z q na dt . 
Skarbnik Gminy wyjaśniła dokładnie jak mają się przepisy do jednostki miary , a stanowisko 
RIO jest takie , Ŝe moŜe być q lub dt i nie będzie źle . 
Komisja uwag nie miała i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr II/6/06 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
nieruchomości  
Wójt  Gminy –poinformował  ,Ŝe zachowane będą stawki z roku 2006 i nie proponuje wzrostu 
stawek ,  bo uwaŜa Ŝe mieszkańcom gminy Ŝyje się  jeszcze róŜnie  . 
Przewodniczący komisji zwrócił uwagę na zróŜnicowanie ceny podatku od budynków na 
prowadzenie  działalności gospodarczej tj.14.39 zł i działalności w zakresie udzielania 
świadczeń zdrowotnych gdzie stawka wynosi 3,46 zł za 1 m2 , i tutaj zapytał się jaki podatek 
płaci HOSPICJUM w Witkowie . 
Radny Lutyński – zapytał się , a jak jest z Poczerninem , gdzie prowadzona jest podobna 
działalność przez siostry . 
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Zastępca wójta wyjaśnił , iŜ HOSPICJUM w Witkowie przynaleŜy do Parafii i nie płaci 
podatku , a Poczernin płaci podatek rolny i od nieruchomości . 
Wójt Gminy podsumowując dyskusję na temat HOSPICJUM  powiedział ,Ŝe waŜniejsze jest 
dobro ludzi i o tym nie naleŜy zapominać .   
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
- projekt uchwały Nr II/7/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 
Komisja uwag nie miała i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr II/8/06 w sprawie ustalenia stawek podatku od posiadania psów  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe była juŜ dyskusja na poprzednich komisjach  czy naleŜy 
płacić czy nie , a zwłaszcza chodziło o psy które trzymane są w blokach   . 
Radny Lutyński – odnosząc się do tego projektu powiedział ,Ŝe rada ma prawo zwolnić z 
podatku , ale i teŜ nie musi  i dalej powiedział ,jeŜeli  opłata   wynosiłaby  1 zł - to by kaŜdy 
zapłacił .  
Skarbnik Gminy – powiedziała  ,Ŝe podatek jest płacony  bez wezwania , inkasent musi iść do 
kaŜdego posiadacza psa , jeŜeli nie zapłaci to nie ma moŜliwości ściągnięcia tego podatku . 
Koszta poniesione z poborem podatku  były by wyŜsze niŜ jego wartość.  
 Dalej skarbnik poinformowała ,Ŝe miała być zmiana  do ustawy podatkowej , ale ta zmiana  
ma obowiązywać dopiero od roku 2008 i będzie to tzw. „ opłata porządkowa „ opłata będzie 
zaleŜała od ilości psów . Rada gminy teraz ma obowiązek ustalenia tego podatku , po wejściu 
nowych przepisów takie obowiązku juŜ nie będzie , bo wtedy będzie mogła , a nie musiała .   
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr II/09/06 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2006 r. , zmiany limitów na 
wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany wydatków  na programy i projekty 
realizowane ze środków  pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności Unii 
Europejskiej . 
Skarbnik Gminy – poinformowała członków komisji o niewielkich poprawkach w projekcie 
uchwały , a następnie omówiła projekt uchwały . 
Radny Lutyński –odnosząc się do projektu uchwały działu 750- administracja publiczna – 
powiedział m.in. , Ŝe takiego wpisu wcześniej nie było i tylnymi drzwiami wprowadza się 
pieniąŜki .Dalej powiedział ,Ŝe tak samo było odnośnie wprowadzenia pozycji na budowę  
szatni . 
Skarbnik Gminy wyjaśniając powiedziała m.in. , Ŝe w rozdziale 75023 planowane były środki 
na projekt techniczny i remont , który miał być przeprowadzony w roku bieŜącym , wydatki 
wprowadzone były do budŜetu uchwałą rady . Dalej skarbnik poinformowała ,Ŝe prace nad 
przetargiem dotyczące projektu  trwają i zakończą się w tym roku , sama płatność i 
wykonanie projektu będzie moŜliwa w 2007 r., i aby wójt mógł podpisać umowę , której 
płatność będzie w 2007 r. musi mieć zagwarantowane środki na rok przyszły , co spełnione 
będzie w przypadku uchwalenia niniejszego projektu uchwały . 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe jego zdanie to takie , iŜ gmina nie ma  perspektyw 
inwestycyjnych . 
Wójt Gminy – odnosząc się do remontu  budynku urzędu  powiedział , Ŝe są złoŜone dwie 
oferty  na wykonanie dokumentacji projektowej i dalej wymienił jakie prace budowlane 
planuje się przeprowadzić w budynku . 
Radny Lutyński – odnosząc  się do uzasadnienia wydatków  na świetlice ( 1800 zł ) zapytał 
się , czy do tych świetlic nie ma rękojmy . 
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział ,Ŝe to były  przypadki nie z winy wykonawcy  i tak 
w Ulikowie chuligani rzucając kamienie uszkodzili dach i trzeba było zrobić, bo przeciekał ,  
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w Krąpielu trzeba było przestawić licznik elektryczny na ogrzewania   w związku z wyborami 
i za tą usługę trzeba było zapłacić , teraz będzie to robił nasz konserwator . 
Radny Lutyński – odnosząc się dalej do projektu uchwały powiedział ,Ŝe z sieci 
wodociągowej to nic nie było zrobione , dalej dwie kolonie tj. Siwkowo i Kiczarowo  są  bez 
wody i nie są ujęte w planach  . 
Wójt Gminy – odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe zostaną ogłoszone przetargi na  opracowana 
dokumentacja  i zapłacona  będzie  w roku 2007 . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie tj .  dwoma  głosami ”za” , przy 1 
głosie „ przeciw” . 
Przewodniczący komisji za zgodą jej członków przystąpił do realizacji punktu 4 porządku 
posiedzenia . 
Ad.4 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe ma   prośbę do Wójta i Skarbnik Gminy o skierowanie  
wszystkich członków  komisji na szkolenie organizowane przez RIO .  
Zdaniem radnego widzi taką potrzebę . 
Radna Domańska – jako osoba zajmująca się prowadzeniem świetlicy w Krąpielu , zgłosiła 
niektóre potrzeby wynikające z jej funkcjonowania , a mianowicie  ; załoŜenie anteny 
telewizyjnej , postawienie koszy na śmieci  koło świetlicy , zabezpieczenie sprzętu RTV – 
moŜe  być jakaś szafa . 
Wójt Gminy – odnosząc się do sprawy załoŜenia anteny telewizyjnej  wyjaśnił ,Ŝe została ta 
sprawa pominięta przy remoncie  i  obecnie trzeba załoŜyć .  
Ad.3 
Przewodniczący komisji przystępując do opracowania planu pracy komisji na rok 2007  
zaproponował ,aby  komisja posiłkować się planem pracy komisji z  roku 2006. 
Radny Lutyński złoŜył na ręce Przewodniczącego Komisji  pismo w którym zwraca się z 
prośbą o uwzględnienie wymienionych zagadnień w planie pracy komisji na rok 2007 . 
 Następnie komisja przystąpiła do opracowania planu pracy komisji na rok 2007 ,  analizując 
kaŜdy  kwartał i uwzględniając tematy zaproponowane  przez radnego Lutyńskiego . 
Opracowany plan pracy komisji rewizyjnej na rok 2007 stanowi załącznik do protokołu . 
W takiej formie przewodniczący komisji przedstawi plan pracy komisji na rok 2007 podczas 
obrad najbliŜszej sesji . 
Pismo Pana Edwarda Lutyńskiego stanowi załącznik do protokołu . 
Członkowie komisji otrzymali projekt budŜetu gminy Stargard Szczeciński na 2007 rok . 
Ad.5 
Wobec wyczerpania porządku  Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji . 
 
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodniczący Komisji  
Z.Stoczkowska                                                                                          Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                                Data podpisania :  
2006.12.05 2006.12. ……….. 
 
 
 
 
 
 
 


